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LA POBLA VA ENDAVANT
Com podreu comprovare l S o ta l'A r b r e c a d a d ia

v a c o n s o lid a n t la s e v a v e r ita b le i ú n ic a m is s ió ,

que no es altra quefe r a r r ib a r a les poblatanes i
poblatans d'aquí i d'arreu, i a tots aquells que
s'interessen per la Pobla,e l p o ls de la seva acti-
vitat, així com le s ONMLKJIHGFEDCBAi l - lu s io n s posades ene ls s e u s

p r o je c te s i en e l s e u e s d e v e n id o r .

Aquesta realitat es veu reflectida en la quantitat
d'articles, noticies, imatges, comunicats, etc.,
que omplen les cada vegadam é s n o m b r o s e s pà-
gines de que està composat, molt allunyades
d'aquells primers números amb poques pàgines,
però plens d'intencions que avui es veuen pre-
sents en aquesta publicació queu s a r r ib a a m b

le s i l - lu s io n s i e l t r e b a ll de tots aquells que anem
fent dia a dia la Pobla més activa i millor.
Iel més positiu d'aquesta realitat esla p a r t ic ip a -

c ió que cada dia hi tenenle s e n t ita ts , le s a s s o c i-

a c io n s i en general el se'n diul 'a c c ió c ív ic a dels
seus ciutadans.
Quan llegiu amb deteniment aquest Sota l'Arbre
hi veureu reflectit tot això que us he volgut fer
arribar en aquestes reflexions prèvies:
- F e s te s i a c t iv i ta ts promogudes per les entitats
del poble que han omplert de vida aquests me-

sos amb les més diverses i variades ofertes.
- N o v e s p r o p o s te s que demostren que aquesta
saba poblatana no s'aturarà amb arribada de la
tardor, ans al contrari.
- N o u s p r o je c te s que van fent el seu camí i que
aviat veurem com aniran creixent, fent de la Po-
bla un poble viu i canviant.
- N o u s s e r v e is i o fe r te sque si les sabem aprofi-
tar, ens ajudaran a tots els que creiem en les
possibilitats de fer la Pobla un centre de progrés
dinamitzador del seu futur i del seu entorn.
- A c tu a c io n s s o c ia ls i m e d ia m b ie n ta ls que de-
mostren la nostra sensibilitat pel que fa als en-
torns humans i naturals que ens afecten o ens
apropen.
I així podríem continuar, però no voldria queto t

a q u e s t s e g u it d e fe ts ens servissin tan sols per a
dir que anem be, més aviat crec quee n s h a n d e

c o n v è n c e r d e q u e p o d e m i te n im q u e a n a r m i-

llo r .

Aquest ha de ser l'objectiu de tots i que cal no
oblidar mai.

Narcís Balaguéi Bosch
El vostre alcalde

PLENARI
PLE EXTRAORDINARI DEL 2 9 /0 6 /0 0

* Acceptació de la ganxa d'or atorgada per l'Associació Cultu-
ra!dels Raiers de la Noguera Pallaresa i fer-ne partíceps a tots
els poblatans d'aquest honor, a més d'agrair la seva conces-
sió en nom del consistori actua! i de tots els anteriors.

PLE EXTRAORDINARI DEL 2 7 /0 7 /0 0

* Modificacióde la Revisió/Adaptació de les Normes Subsidi-
àries de amb l'objectiu d'adaptar l'actua! límit del sòl urbà a!
que tindrà degut a! projecte del nou CAP.Aprovació inicia!.
* Aprovació inicia!del projecte del nou CAP i l'oportuna tra-
mesa a! Servei Català de la Sa!ut perquè en faci el preceptiu
informe.
* Aprovació dels pactes addicionals del conveni entre
l'Ajuntament i Repsol Gas, amb l'objectiu de demanar
els ajuts de la Unió Europea dins els programes FEDER
obiectiuz.

Edita:Ajuntament de la Pobla de Segur
Av.Verdaguer, 35
Tel.(973)68 00 38
Fax (973)68 1107

CD

* Suport, a la creació de l'Institut Interuniversitari Joan
Maluquer de Motes, amb seu permanent a la Pobla se-
gons la proposta formulada pels professors Miquel
Viñas Ciodia i Jordi Civís Llobera.
* Promoció i finançament municipal del projecte em-
presarial de creació d'una empresa municipal d'inici-
atives i serveis, com a iniciativa d'ocupació0 + 0 ) , i
trametre la demanda al Departament de Treball que
d'acord amb aquesta odre li atorgui la qualificació
d'I + 0 al projecte empresarial.
* Determinar com a festes locals per a l'any 2001 el
dia 8 de maig, Aplec de Sant Miquel del Pui i el dia 18
de juny, festa en honor de la Patrona Verge de Ribera.
* Presentar com allegacions al PlEC que la construc-
ció d'una piscina coberta al Pallars Jussà es faci a la
Pobla i no en una altre lloc i que també es construeixi
al municipi un camp d'atletisme tipus ATL-2.

NOTA DE LA REDACCiÓ
Qualsevol persona no resident a la Pobla
que desitgi rebre un exemplar de Sota l'Ar-
bre només cal que ho comuniqui a l'Ajun-
tament i l'hi farem arribar.

N ú m e r o 2 0 , s e te m b r e 2 0 0 0
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EL RAID EXTREM CATALONIA
FINALITZARÀ A LA POBLA RQPONMLKJIHGFEDCBA

E l p r o p e r m e s d 'o c tu b r e la P o b la a c o llir à e l f in a l

d e l R a id E x tr e m C a ta lo n ia , p e r a ix ò u n

p r e s e n te m e l q u e é s a q u e s ta p r o b a s e g o n s e ls

s e u s o r g a n itz a d o r s .

El Raid Extrem Catalonia pretén convertir-se en
la combinació de proves esportives efectuades
al medi natural per excel-lència de Catalunya,
destacant el rigorós respecte ecològic i la
camaraderia. Els participants hauran de
demostrar la seva perícia amb la bicicleta de
muntanya, cursa pedestre, orientació, kayac,
escalada, tirolina, barranquisme, natació i una
proba sorpresa.
La competició es desenvoluparà entre el 12 i el
15 del proper mes d'octubre entre Sabadell i la
Pobla de Segur, travessant, durant quatre
frenètiques jornades "non stop", les comarques
del Vallès Occidental, Vallès Oriental, Bages,
Solsonès, Alt Urgell, Pallars Sobirà i Pallars Jussà.
L'esperit esportiu, el companyerisme i el valor
són els principals determinants d'una
macroproba internacional que creuarà Catalunya
d'est a oest.
El REC vol identificar-se com el raid més exigent
mai fet en territori català, i una eina per potenciar
turísticament els paratges i localitats per les que
passa. En aquest sentit, s'ha ideat una ruta cultural
alternativa per acompanyants i seguidors, on no
mancaran les referències arquitectòniques,
gastronòmiques i paisatgístiques.ONMLKJIHGFEDCBA

C A R A C T E R ÍS T IQ U E S

La competició s'iniciarà a Sabadell i es
clausurarà, 84 hores després, a la Pobla.
Durant els quatre dies, els participants hauran
d'arribar a la meta en el menor temps possible a
través de diverses modalitats:
- Bicicleta de muntanya:varietat ciclista que
discorrerà per camins, senders o altres vies
naturals amb una bicicleta adaptada al medi. La
seva difusió està en augment i és una fórmula
ideal per conèixer el medi que ens envolta.
- Cursa pedestre: prova atlètica que es
desenvolupa fora de circuits urbans. En els
darrers anys s'ha popularitzat de forma notòria.

N ú m e r o 2 0 , s e te m b r e 2 0 0 0

La resistència dels atletes són les seves
característiques mes rellevants.
- Orientació:Servint-se d'una senzilla brúixola i
un mapa, els participants hauran d'arribar a un
punt determinat en el menor temps possible. La
correcta interpretació dels mateixos serà la clau.
- Barranquisme:recórrer en sentit descendent
el curs d'un riu de muntanya. L'ús de les cordes
i el coneixement del riu es el més important.
- Kayac:superar els diferents indrets d'un riu
amb el tradicional mitjà de transport esquimal.
-Tirolina: fórmula humana per superar un desnivell
orogràfic mítiançant una corda i una arnès.

I T IN E R A R I

L'itinerari no es coneixerà de forma concreta fins
a 22 hores abans de l'inici de la prova, per tal de
potenciar l'efecte sorpresa. Tant l'inici com el
final de la prova a la Pobla estaran marcats per
una macrofesta que inclourà activitats d'aventura
i actuacions.
En tot el recorregut s'establirà una senyalització
adient a l'entorn natural del recorregut,
mitjançant mapes cartogràfics, ajudats per
brúixoles i la pròpia orientació dels participants.
L'organització podrà modificar en qualsevol
moment algun dels itineraris o les proves que
consideri oportunes.

P A R T IC IP A N T S

Elsequips estaran formats per un màxim de quatre
persones, homes o dones indistintament, majors
de 18 anys (dos esportistes, un de reserva i un
assistent-conductor) i un mínim de tres (dos
esportistes i assistent conductor que serà també el
reserva). Els equips hauran de ser autosuficients
pel que fa a l'alimentació i transports del material.
El vehicle d'assistència haurà de ser un 4 x 4.
L'esportista reserva només podrà substituïr a un
company per prescripció facultativa.
Tot està enllestit perquè pugueu gaudir d'un
espectacle on els participants es trobaran enfront
de la natura. Us hi esperem.

O rg a n i tz a c ió R a id E x t r e m C a ta lo n ia
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P R O M O C IO E C O N O M IC A

C R E A C IÓ D 'U N A P À G IN A W E B

Amb la finalitat d'introduïr-nos en el món de
les noves tecnologies, l'Ajuntament ha posat
en marxa un projecte que, mitjançant la xarxa
Internet, dóna a conèixer als poblatans en par-
ticular, i a la resta del món en general, infor-
mació del nostre municipi des de diferents
àmbits: institucional, territori i població, turis-
me, activitats i festes, associacions, novetats,
comerç, indústria, hosteleria i gastronomia.
Aquesta pàgina tindrà els següents avantatges:
- Promocionar el nostre municipi arreu del
món, donant a conèixer el nostre entorn.
- Proporcionar una eina per potenciar el nos-
tre comerç, indústria, hosteleria i gastronomia
cap a l'exterior.
- Oferir a cada ciutadà una adreça de correu
electrònic gratuïta.

- Ésser un mitjà de comunicació àgil entre el
ciutadà i l'Ajuntament.
En aquests moments s'està recollint la docu-
mentació, per tal d'elaborar la pàgina. El pro-
jecte es posarà en marxa cap al mes d'octu-
bre. Pensem que serà una eina molt útil per
donar a conèixer el nostre entorn i promou-
re'l, sobretot des del punt de vista turístic.
Com molts de vosaltres ja sabreu us oferim la
possibilitat d'anunciar-vos en l'apartat de Co-
merç i Hosteleria. És una bona forma de do-
nar-nos publicitat i promocionar-nos tant a ni-
vell local com arreu del món. Més endavant,
tenim la intenció d'ampliar aquest apartat i
potenciar el comerç electrònic de manera que
es puguin vendre productes o serveis mitjan-
çant Internet.

,

C R E A C IO D 'U N A

E M P R E S A M U N IC IP A L D E S E R V E IS

En el Ple del passat dia 27 de juliol es va aprovar
el projecte de creació d'una Empresa Municipal
d'Iniciatives i Serveis com un element més de
dinamització econòmica local i de promoció de
nous llocs de treball.
Aquesta iniciativa és fruit de la voluntat de dotar
a l'Ajuntament d'una eina pràctica i àgil que pu-
gui servir per a dur a terme iniciatives locals en-
caminades al progrés econòmic de la Pobla així
com a agilitzar més encara l'activitat dels ser-
veis municipals.
També es va acordar demanar al Departament
de Treball que aquesta iniciativa sigués qualifi-
cada com una actuació empresarial d'I+O, in-
novadora i creadora d'ocupació.

És intenció de l'Ajuntament que aquesta empre-
sa sigui la continuadora de la voluntat emprene-
dora que en el seu dia va tenir la Fundació Muni-
cipal de Foment de la Pobla de Segur, amb ele-
ments i possibilitats més acords amb les exigèn-
cies actuals.
També s'estudiarà la possibilitat de què els par-
tícips d'aquesta fundació que ho desitgen puguin
reconvertir les aportacions econòmiques que
varen fer en el seu dia en accions de l'Empresa
Municipal.
Tot aquest procés està en estudi, tant legal com
operatiu, i en el proper Sota l'Arbre us en donarem
més detalls un cop estigui elaborat tot el projecte i
les propostes d'actuació en més detall.

* Víctor Mitjana de la Càmara 24-07-00

N A T A L IC IS

* Antonio Castillo Mangot 08-07-00

N ú m e r o 2 0 , s e te m b r e 2 0 0 0
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Des del Departament de Promoció Econòmica
s'està treballant fort en tots aquells aspectes que
ajudin a potenciar el desenvolupament socio-eco-
nòmic del municipi de la Pobla de Segur.
Volem remarcar molt que la finalitat d'aquest ser-
vei és dur a terme actuacions que revitalitzin l'eco-
nomia del municipi, per això és molt important
comptar amb la vostra col-laboració. Estem oberts
a escoltar les vostres propostes i iniciatives.
A continuació us volem posar al dia de quina és la
nostra activitat i del servei que us oferim:RQPONMLKJIHGFEDCBA
- S e r v e i A u to e m p r e s a : La finalitat d'aquest servei és
el de donar supòsit als nous emprenedors que
vulguin crear un negoci, proporcionant-los informa-
ció necessària des de diferents àmbits: creació
d'empreses (formes jurídiques per constituir-se com
a societat, com a autònom, etc), principals incen-
tius per a una empresa (ajuts, subvencions a nivell
regional, estatal i europeu), laboral (modalitats de con-
tractació), fiscal (impostos) i legislació (normativa).
- A s s e s s o r a m e n t p e r a m p lia c io n s d e n e g o c is : Prin-
cipals ajuts que es poder tenir per ampliar i/o millo-
rar el vostre actual negoci.
- C u r s o s d e fo r m a c ió : Des d'aquest Departament de
Promoció Econòmica es vol oferir una àmplia ofer-
ta formativa totalment gratuïta, dirigida tant a atu-
rats com treballadors o empresaris en actiu. Ens in-
teressaria conèixer les vostres suggerències i qui-
nes serien les vostres necessitats de formació.
El fet d'haver aconseguit que l'lES sigui Centre Col·-
laborador del Departament de Treball, ens ha per-
mès tramitar diversos cursos de formació:
- Tallers d'Ocupació.Ja us vàrem informa que es-
tan en procés de sol·licitud un mòdul de Jardineria
i Geriatria. L 'ú n ic requisit que cal acomplir és tenir
més de 25 any i estar a l'atur. En el moment en què
el Departament de Treball aprovi la realització
d'aquests Tallers en farem difusió i tothom que hi
estigui interessat es podrà adreçar a l'Ajuntament
per demanar més informació.
- Curs de reciclatge de Geriatria.Dirigit a perso-
nes que estiguin treballant en centres d'atenció a la
gent gran. La finalitat és ampliar els coneixements
del personal sanitari en aquest àmbit.
- Curs de gestió d'empresa.Dirigit tant a empre-
saris, autònoms, com treballadors en actiu. Es vol
donar una visió de l'àmbit empresarial en general.
- Mòdul de Garantia Social.Dirigit a joves que noONMLKJIHGFEDCBA
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han acabat l'escolarització. Serà un canal per acce-
dir a estudis superiors o bé per començar a treba-
llar.
- Altres cursos:
-Euro: Adquirir coneixements del nou sistema mo-
netari.
- Anglès: Cursos d'iniciació.
- lnternet: Entre d'altres programes es donarà a co-
nèixer el funcionament de l'eina que ens introduirà
a les noves tecnologies.
-Prevenció de Riscos Laborals: Dirigit a aquells
treballadors i/o empresaris que tinguin la necessitat
de formar tècnics en seguretat i higiene en el treball.
Aquesta és fins al moment l'oferta formativa que us
proposem. Aquest cursos es duran a terme entre
aquest any i principis de l'any vinent. Insistim en
què ens interessaria conèixer les vostres propostes
i poder preparar cursos en funció de les necessitats
que més ajudin al desenvolupament de la Pobla:
- P o s a r e n m a r x a e l p r o je c te d e c r e a c ió d 'u n a p à g in a

W E B .

(Veure article adjunt en aquest Sota l'Arbre)
- Realitzar un concurs per trobar unp r o d u c te o lo -

g o t ip típ ic del municipi de la Pobla de Segur. Comp-
tant amb les iniciatives que ha hagut fins ara de la
Cambra de Comerç, Associació de Comerciants,
CIT, etc., la finalitat és tenir un producte caracterís-
tic que ens representi.
- Creació d'una b o r s a d e tr e b a ll. Vol ésser una eina
d'oferta i demanda entre treballador i empresa. Està
adreçat a tothom que busqui feina o vulgui millorar
professionalment i també a aquelles empreses que
tinguin la necessitat de cobrir un lloc de treball.
- C o l- la b o r a c íó en la creació d'unaE m p r e s a M u n i-

c ip a l d 'In ic ia t iv e s i S e r v e is i la seva qualificació com
a Iniciativa Local d'Ocupació.
(Veure article adjunt en aquest Sota l'Arbre)

Fins a q u í us detallem l'activitat del Departament de
Promoció Econòmica de l'Ajuntament. Com heu po-
gut veure hi ha projecte que ja estan consolidats i
d'altres que estan en tràmits.
La finalitat d'aquest Departament és pensar i realit-
zar actuacions que promoguin el nostre municipi,
per això també és molt important comptar amb la
vostra col·laboració. Si teniu algun suggeriment o
proposta us podeu posar en contacte amb Marta
lluís a l'Ajuntament.

CD
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O B R E S I P R O J E C T E S

A P R O V A T E L P R O JE C T E D E

C O N S T R U C C IÓ D E L N O U C A P

Nivell plaça de la Pedrer

Nivell Intermig (Mur de

la Riba)

Nivell dels Horts

El Ple de l'Ajuntament celebrat el passat dia 27
de juliol va aprovar inicialment el projecte de
construcció del nou CAPde la Pobla.
Aquesta obra és un dels projectes que l'actual
consistori considera corn a cabdal per oferir als
ciutadans un millor servei, en aquest cas en l'as-
pecte sanitari, i ara amb l'aprovació inicial del
projecte definitiu es dóna un pas important per a
que aviat sigui una realitat.
El nou Cap se situarà a la zona de la plaça de la
Pedrera, des de on hi haurà un accés a les plan-
tes superiors, tot i que l'accés principal estarà si-
tuat a la zona dels Horts, on s'ha previst la cons-
trucció d'una nova plaça.
Les dependències del nou CAPes distribuïran en
una planta baixa d'accessos i magatzem, a més
dels serveis, dos plantes destinades a les visites,
on hi haurà 5 consultoris en cada una d'elles, una
tercera planta destinada a l'ús del personal sani-
tari amb una sala polivalent, on es podran fer con-
ferències i xerrades, a més de situar-se les de-
pendències pròpies dels personal i una zona su-
perior d'accés des de la plaça de la Pedrera.
Altres elements arquitectònics que destaquen són
la construcció d'un celobert a l'interior de l'edifi-

®

- I

---

ci, així corn la construcció de dues terrasses a
diferents nivells que possiblement estaran ober-
tes al públic. A més amb el nou edifici es mini-
mitzaran les barreres visuals que actualment hi
ha a la plaça de la Pedrera que quedaran reduï-
des a uns pocs metres que correspondran a l'en-
trada superior de l'edifici.
Amb la nova situació de l'edifici, que disposarà
de suficients espais per atendre adequadament
als usuaris, així corn amb la modernitat de les
instal-lacíons,l'Ajuntament considera que es pro-
duïrà una notable millora en l'assistència sanità-
ria a la nostra població.

Nive
dels -ONMLKJIHGFEDCBA
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IN IC IE N L E S O B R E S D E C O N S T R U C C IÓ

D E L A X A R X A D E L G A S

En aquets moments ja s'han iniciat les obres del
centre d'emmagatzematge del gas. Aquest cen-
tre estarà situat a la zona del cementiri on s'hi
construiran un total de 4 dipòsits de gas,
Durant aquest mes de setembre està previst que
s'iniciïn també els treballs d'obertura dels carrers
per l'Avinguda de l'Estació. Aquests treballs
corresponen a la primera fase d'instal-lació del
gas que anirà arribant a tota la Pobla durant els
propers mesos. Paral-Ielarnent s'iniciarà la
comercialització, un representant de la
companyia encarregada de la realització de
l'obra, SEMACOGAS, SA, visitarà els veïns del
barri, per explicar, informar i oferir tota la gamma

de productes i serveis que ofereis el gas
canalitzat.
Cal dir també que durant l'estiu ja es va fer una
primera reunió amb els veïns al cinema Avenida
a la que assistiren unes 300 persones que es
mostraren molt interessades per aquesta inicia-
tiva.
A mesura que el procés de canalització dels
carrers estigui acabat els veïns que ho desitgin
es podran conectar a la xarxa.
Totes les persones que vulguin rebre més
informació saben que tenen una oficina
d'atenció al client a l'Avda Verdaguer amb horaris
de dilluns, dimarts, dijous i divendres de 17 h a
21 h de la tarda i dimecres i dissabtes de 9 a 13 h
del matí.

D U R A N I L L E ID A IN A U G U R A E L M U R D E L A R IB A
Elconseller Josep Antoni Duran i Lleida va inau- JJ -
gurar oficialment les obres de la primera i se-
gona fase del Mur de Riba durant la celebració
de la passada edició del Promopallars.
Aquestes dues fase, tal i com us informàrem al
passat número del Sota l'Arbre, han servit per
assegurar la part amb més riscos de
desprendiments entre la plaça de la Pedrera i
el carrer de la Riba, però encara falta la resta.
El conseller es comprometé durant la seva vi-
sita a fer tots els possibles, des de la seva con-
selleria, per que aquesta obra s'acabi en la seva
totalitat el més aviat possible.

Número 20, setembre 2000
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S E R V E IS S O C IA L S

E L S N E N S S A H A R A U IS T A M B É V A N S E R

A C O W T S A L A P O B L A

L 'A s s o c ia c ió Catalana d'Amics del Poble Saharaui
(ACAPS) ens va proposar que la Pobla participés
oficialment en les colònies solidàries d'estiu que
aquesta Associació organitza cada any a diferents
municipis de Catalunya, i en les que l'any passat
ja van participar dues famílies de la Pobla.
Per tal de pagar les despeses dels viatges es van
obrir dos comptes en els que es va recollir un
total de 258.400 pessetes, 122.400 de les quals
són una aportació dels treballadors i regidors de
l'Ajuntament que van renunciar al seu lot de
Nadal; i la resta són aportacions de veïns de la
Pobla.
Després de pagar les despeses dels viatges i d'ad-
quirir alguns productes per les dues nenes parti-
cipants seguint les recomanacions de l'ACAPS,
encara queden diners que es destinaran a la
compra de productes higiènics i de neteja que
s'enviaran amb la Caravana pel Sahara que cada
any organitza aquesta mateixa ONG.
Les dues nenes acollides a la Pobla, la Hadi i la
Gleijihum, així com la Nabila, de Gerri, van par-
ticipar en el Casal d'Estiu i en les altres activitats

que l'Ajuntament i el Patronat d'Esports organit-
zen durant aquests mesos.
Des d'aquestes línies volem agrair la solidaritat
de tots aquells que han fet possible la realització
d'aquest projecte, molt especialment a les famí-
lies acollidores que, aquest estiu o l'estiu passat
s'han implicat activament i han obert les portes
de casa seva a aquests nens i nenes.

L A P O B L A T A M B É C E L E B R A

L A F E S T A D E U A R B R E
Elpassat dia 13de juny i per tal de fomentar l'Edu-
cació Ambiental dels escolars de la Pobla des
de l'Ajuntament es va organitzar la Festa de l'Ar-
bre.
En aquesta festa van participar-hi tots els alum-
nes de primària, gairebé uns 200 nens i nenes
que van plantar un centenar de plançons de pi
silvestre al passeig de l'Àrea Vacacional.
Els responsables de jardineria de la brigada mu-
nicipal es van encarregar d'ensenyar les tècni-
ques emprades per a plantar els arbres.
A cada arbre se li va posar una etiqueta amb el
nom dels qui el van plantar perquè així s'hi sen-
tin més vinculats i puguin anar seguint el seu
desenvolupament.
La intenció és que la Festa de l'Arbre es vagi ce-

®

lebrant cada any, formant part d'un conjunt d'ac-
tivitats de respecte i estima al medi ambient.
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Durant el passat estiu l'Ajuntament de la Pobla
de Segur i la Creu Roja van signar un conveni de
teleasistència que, inicialment, ha de servir per
donar cobertura a sis persones del nostre muni-
cipi.

Aquest sistema permet a les persones grans, que
viuen soles, tenir un control i la seguretat que en
cas de qualsevol necessitat seran immediata-
ment atesos pel serveis sanitaris, tenint l'avan-
tatge de que mitjançant aquesta fórmula poden
continuar vivint a les seves llars.
El servei consta de dues parts d'una banda un
medalló que l'usuari pot activar pitjant un botó
en cas de trobar-se malament, el qual activa una
senyal de ràdio que posa en marxa el dispositiu
que fa que en pocs minuts es personin a casa
seva els serveis sanitaris d'emergència per aten-

dre'I.

D'altra banda i com a mesura complementària
hi ha una segona senyal de ràdio que els usuaris
han d'activar a determinades hores del dia i en
cas de no fer-ho una persona de control esbri-
narà que tot estigui correcte al dominicili del
beneficiari del servei.
Aquest servei també permet que en cas de qual-
sevol incidència hi hagi uns telèfons de contac-
te dels familiars, que són avisats de forma im-
mediata.
Així aquest és un servei especialment indicat per
a aquelles persones que per motius de salut, in-
validesa o aïllament, requereixen atenció conti-
nuada. També per a aquelles persones que vo-
len gaudir de la seva independència sense re-
nunciar a la seva seguretat.

U N A E T A P A D E L T O U R P E R L A IN T E G R A C IÓ

ACABA A LA POBLA

Els membres del Tour per la integració, organit-
zat per l'Association Dunoise Sport Adapte
(ADSA),de la localitat francesa de Chàteaudur, i
dedicada a l'integració dels discapacitats a la
societat a través de l'esport, també van visitar du-
rant l'estiu la nostra localitat, on van ser rebuts a
l'Ajuntament, la qual van triar com a final d'una
de les seves 14 etapes, que s'iniciaren a
Chàteaudur i finalitzaren a l'Atmella de Mar, du-ONMLKJIHGFEDCBA

N ú m e r o 2 0 , s e te m b r e 2000

rant les quals van recórrer més de 1.100 quilò-
metres
Aquesta iniciativa francesa serveix per integrar
els discapacitats psíquics en les activitats quoti-
dianes, gràcies a la convivència i la pràctica de
l'esport. En aquesta ocasió tres dels integrants
tenien alguna d'aquestes discapacitats, i eren
acompanyats per 6 persones més entre moni-
tors, pares i personal de suport.

®
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D IA D A D E L S R A IE R S

El primer cap de setmana de juliol i com ja és
tradicional, l'Associació de Raiers de la Nogue-
ra Pallaresa va tornar a organitzar una nova
edició de la Diada dels Raiers, que un cop més
va tornar a ser un èxit tant pel que fa a l'orga-
nització dels diferents actes com pel que fa a
l'assistència del públic.
Els dies previs a la Diada, els raiers van realit-
zar les tasques de preparació de la fusta i mun-
tatge dels rais, que van quedar enllestits el dis-
sabte a la presa de Sossís.
Els rais, com sempre, i seguint els sistemes de
construcció tradicionals estaven integrants el
cada cas per tres tramades de dotze troncs ca-
dascuna, que havien estat lligats amb redor-
tes i sense utilitzar cordes.
La Diada tingué el preàmbul del Sopar de la
Ganxa d'Or, que en aquesta ocasió va ser ator-
gada a aquest Ajuntament per la tasca i el su-
port que ha donat a l'organització durant els
darrers vint anys, la qual va ser acceptada de
forma oficial en la sessió plenària extraordinà-
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ria del dia 29 de juny, en nom de l'actual con-
sistori i dels anteriors. El lliurament el feu des-
près del sopar el president de l'Associació,
l'Àngel Portet, als regidors de major i menor
edat de l'actual consistori.
Pel que fa al diumenge la Diada tornà a aple-
gar un nombrós públic que es va situar entre
la sortida, a la pressa de Sossis, i l'arribada, al
Pont de Claverol.
Cal dir que entre els raiers d'aquesta edició hi
va tornar a ser l'exministre Josep Borrell, que,
tot i ser dubte fins a última hora, no es va voler
perdre la baixada, a més de representants de
les dues delegacions convidades en aquesta
edició, corresponents a la zona dels Alps fran-
cesos i de Salau.
El descens va ser bastant accidentat i tots tres
rais van patir alguna mena d'incidència, que va
ser solucionada per la perícia dels raiers, que en
la seva pràctica totalitat ja són raiers joves, que
han pres el relleu a la generació anterior que va
recuperar aquest ofici.
Com a fi de festa de la Diada va tornar a cele-
brar-se el dinar a la zona del Bernadot, que un
cop més tornà a ser multitudinari, amb l'assis-
tèncía de més de 900 persones que no van voler
faltar a aquest fi de festa, que fou amenitzat a
última hora pel grup teatral Pal de Paller, que
durant el cap de setmana també va organitzar la
primera fira de teatre al carrer a la nostra localitat.

!
Durant el primer cap de setmana del mes de
setembre la zona Austríaca de la Karíntia va
acollir la 12ena Assemblea Internacional de
Raiers, que entre altres coses va servir per re-
novar la seva junta directiva.
Cal destacar que en aquesta ocasió els mem-
bres de l'Associació de Raiers de la Noguera
Pallaresa van ser nomenats per ocupar gran
part dels càrrecs directius de la nova junta,
el primer dels càrrecs va correspondre a l'Àn-
gel Portet, que durant els propers anys serà
el president de l'Associació Internacional,
mentre que el Jesús Sànchez serà el seu se-
cretari.

Entre les funcions que haurà d'afrontar la nova
junta es troben per una banda la intenció d'aug-
mentar el nombre d'integrants, uns 20 arreu de
món, amb noves associacions, a més de
dinamitzar les activitats comunes i fer créixer
encara més el moviment raier.
En aquesta línia també es trobaria la proposta
feta pel nostre alcalde, en el sentit de crear una
associació internacional dels municipis raiers

per tal de realitzar activitats comunes i d'inter-
canvis culturals, associatius, etc.

Aquesta proposta serà debatuda en la trobada
internacional que el proper mes de juny es ce-
lebrarà a la ciutat de Praga.ONMLKJIHGFEDCBA
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E L C L U B N À U T IC JA T É

E L S E U "BARRACOT"
Coincidint amb la festa major i com ja és habitu-
al en aquestes dates es va celebrar una nova
edició de la Travessa al Llac, una travessa que
enguany tenia molt a celebrar, la inauguració del
"barracot" del Club Nàutic un barracot que dóna
el tret de sortida a aquesta nova entitat de la Po-
bla que té com a objectiu principal potenciar el
llac i les activitats al seu voltant.
Per començar ha iniciat una campanya de cap-
tació de socis i ja ha organitzat un curset de sub-
marinisme amb dues fases, la d'iniciació i la
d'aprofundiment, aquesta darrera va incloure
tambéuna sortida al mar.
La travessa la van disputar 57 participants. La vic-
tòria va ser per Jordi Creus en categoria mascu-
lina i Anna Servent en femenina, i un any més va
destacar la participació de l'únic representant
caní, el gos Rox.

A C T M fA T S D E T A R D O R D E L

PA VELLÓ PO U ESPO K 11U
El Patronat Municipal d'Esports està ultimant els
detalls de la nova programació d'activitats al Pa-
velló Poliesportiu per la propera tardor.
Aquestes activitats s'han previst de cara als me-
sos que van des de setembre fins a comença-
ments de desembre i són les següents:
Gimnàstica de manteniment:Es preveuen tres
torns, de 8-9 matí, de 16-17 h. i de 20-21 h. tots
els dilluns, Dimecres i Dijous.
Preparació física:De 21 a 22 hores tots els di-
lluns, dimecres i dijous.

®

Ioga: De 5 a 6 de la tarda els dimarts i dijous i a
partir de les 20 hores dels dimecres.
D'altra banda, dins aquesta programació també
s'estan preparantactivitats extraescolarspels
nens. Aquestes encara no estan tancades pel que
fa als horaris però seran karate, futbol sala, bàs-
quet i hàmbol.
Des del Pavelló també es vol fer una crida a tots
aquells monitors que hi estiguin interessats o
vulguin presentar les seves propostes a que les
facin saber als responsables del Patronat.ONMLKJIHGFEDCBA
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Després d'haver-se de suspendre la Marxa
Cicloesportiva la Bonaigua 2000 el passat IOde
juny a causa del mal temps, finalment es pogué
celebrar el 8 de juliol.
Tot i el canvi de dates, aquest fet no impedí que
la cursa fos un èxit, tant d'organització com de
participants.
I és que ni els més optimistes esperaven una
resposta tant favorable pel que a corredors fa de
la Primera Edició de la Bonaigua 2000 i més te-
nint en compte que s'hagué de suspendre en una
primera data en que s'havien superat els 200 ins-
crits, tot i això uns 240 corredors, dels 270 ins-
crits, prengueren la sortida el 8 de juliol.
Els corredors prengueren la sortida a dos quarts
de nou del matí de la Pobla per tornar-hi al mig-
dia. Abans però hagueren de superar el Port de
Perbes, el túnel de Vielha i el plat fort de la cur-
sa, el port de la Bonaigua de 2072 m. Tot un rep-

te amb una pendent màxima del 9 per cent i un
desnivell de 1000 metres. En total 185 km.
La Marxa Cicloturista puntuable per a les proves
de la Federació Espanyola i Catalana de Ciclis-
me hi van participar amantsdè la bicicleta vin-
guts de tota Catalunya, Aragó, València, Sant
Sebastià, Bilbao.
La Bonaigua 2000 nascuda de la voluntat de que
Lleida tingui una prova cicloturista de prestigi va
ser possible gràcies a l'esforç dels socis i volun-
taris del sprint Ciclo Clup Pobla (SCCP) així com
els del Pont de Suert i els Bombers Voluntaris de
les comarques per on va transcórrer
L'alta participació en la primera edició de la
Bonaigua 2000 és un bon senyal perquè es pu-
gui arribar a convertir en una de les curses més
importants del món del cicloturisme no sols ca-
talà sinó també a nivell estatal.

T R IA L D E N O U A L A P O B L A
El 24 de setembre la Pobla i la Conca de Dalt
tornaran a ser l'escenari d'una prova del cam-
pionat d'Espanya, la qual serà organitzada per
segon any consecutiu pel Club Moto Esport
Pallars. La prova tindrà 18 zones dividides en tres
àrees, la de Sossís, la de Claverol i la del Barranc
dOrtoneda, cada una d'elles amb dificultat di-
versa i d'espectacularitat també diversa, on els
participants hauran de superar pendents de roca,
aigua, cascades etc.
Els que vulguin seguir les incidències de la pro-ONMLKJIHGFEDCBA
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va cal que recordin que tindran uns pàrkings
habilitats en cada una de les zones, a excep-
ció del Barranc d'Ortoneda al que només s'hi
podrà accedir en moto, i caldrà seguir les ins-
truccions de l'organització a més de les àrees
delimitades.
El primer participant sortirà a les 9 h. del matí de
les escoles, on hi haurà ubicat el paddock, obert
des del dissabte. El final del trial i el lliurament
de trofeus està previst a parir de les 4 h. de la
tarda.
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C E P S F A U N C A M P D E T R E B A L L

A S A N T P E R E D E L E S M A L E S E S

L'Ajuntament i l'EPS van organitzar durant el pas-
sat mes d'agost un camp de treball amb l'objec-

tiu de netejar i recuperar l'entorn del monestir
de Sant Pere de les Maleses, situat a la zona de
Collegats, al barranc de Sant Pere.
Aquest monestir, que va arribar a ser priorat, de-
penent del monestir de Gerri de la Sal, va ser
construït al segle X i va estar en funcionament
fins a la desamortització del segle XIX,dates en
que depenien d'ell les parròquies de Sossís i
Montsor, corresponents als actuals municipis de
la Pobla i Conca de Dalt.
Segons la llegenda aquest monestir era el lloc
on eren castigats els monjos de Gerri de la Sal,
que eren enviats a Sant Pere per a netejar les
seves culpes.
Al camp de treball, que va durar del 16 al 19
d'agost, prengueren part 11joves de la Pobla, que
tingueren lac o l- Ia b o r a c ió , entre d'altres dels cos
de bombers de la Pobla i del DARP.
Laia Jordana, Maria Sabarich, Alba Gallart, Ivan
Monton, Cristina Palacín, Eli Bosch, Julià Bertran,
Núria Saurina, Asunción Doll, Guillem Viñas i
Jesús Sànchez, van dedicar-se a netejar-li la cara
al monestir, obrint el camí d'accès des del bar-
ranc fins a les runes i tallant la espessa vegeta-
ció que no deixava contemplar el conjunt.
Aquesta iniciativa ha de servir com a primer pas
per que aquest important conjunt monumental
sigui un altre punt turístic i cultural de la Pobla, a
més de poder intervenir-hi arqueològicament.

L A P O B L A T A N A G O R E T T Y P O M E

T O R N A A E X P O S A R A L A P O B L A
Després de 10 anys de la darrera exposició de
caràcter individual al Comú de Particulars, la
Goretty ha volgut tornar a mostrar la seva obra a
la Pobla, i tal i com ella diu, compartir el seu art
amb els poblatans i més pel fet que sempre ha
estat influïda per la seva comarca.
La primera exposició, amb el títol "Clònics", fou
presentada al molí de l'Oli durant les festes de la
Verge de Ribera, per desprès exposar a la Sala
Ribera de Segur del Comú de Particulars la mos-

tra que duia per títolONMLKJIHGFEDCBA" R e to r n a ls s e u o r ig e n s " ,que
va estar oberta des de finals del mes de juliol fins
al 23 d'agost. Qui va visitar l'obra va poder veure-hi
els seus protagonistes, l'ésser humà i la natura.
El crític d'art, Ramon Casalé va presentar la mos-
tra durant el vernissatge, el 30 de juliol.
A la Goretty i a la seva obra l'avalen la gran quan-
titat d'exposicions individuals i col·lectives amb
les que ha portat la seva obra arreu de Catalunya,
i a més de l'obtenció de diversos premis.

N ú m e r o 2 0 , s e te m b r e 2 0 0 0
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T E N E R IF E V A T O R N A R A A C T U A R A L A P O B L A

La Coral Polifònica de Santa Cruz de Tenerife va
tornar a actuar a la Pobla durant aquest estiu,
després de l'èxit que va assolir en la seva actua-
ció de l'any passat.
En aquesta ocasió aquesta actuació s'emmarcà
dins la mini gira que va fer aquesta coral per les
comarques del Pirineu que s'inicià a Sort, men-
tre que a la Pobla actuà en primer lloc el dia 14 a
les 8,30 de la nit a l'església parroquial.
La representació, que va assolir un nou èxit, va
consistir en 4 cançons de missa i un concert, que
van fer de forma conjunta amb la Coral Verge de
Ribera, on es van interpretar, entre d'altres te-
mes, la Sardana de la Pobla i el Cant dels Raiers.
El dia 15 hi va haver una segona actuació de la

Coral que va interpretar la missa cantada.
Les actuacions de la Coral van continuar el ma-
teix dia 15 amb un concert a les piscines de
Senterada i el dia seguen amb un altre a Vielha.
Cal dir que aquesta coral està dirigida per Paco
Padrón i que té un total de 43 veus que poden
interpretar temes no només a capel·la sinó tam-
bé amb acompanyament instrumental.
Aquesta gira ha estat possible donat que després
de la seva visita a la comarca l'any passat, van
decidir tornar-hi i d'aquesta forma, mitjançant
aquests concerts es poden sufragar en part les
despeses del viatges, el que també ha servit per-
què puguem tornar a gaudir amb dues interpre-
tacions d'una de les millors corals d'Espanya.JIHGFEDCBA

E L D E L E G A T D 'E N S E N Y A M E N T E S R E U N E IX
A M B T O T S E L S S E C T O R S

El Delegat d'Ensenyament de la Generalitat,
Ramón Alturo va visitar la nostra localitat per
conèixer de primera mà quina es la situació de
tots els implicats pel tancament del Col·legi Sa-
grada Família.
Desprès de les diverses reunions sectorials el
Delegat va prometre buscar solucions per cada
un d'ells, encara que algunes s'han d'estudiar
de forma acurada, però el que sí que va voler
deixar clar és que cap nen es quedarà sense es-
colaritzar i que el seu departament posarà tots
els mitjans per trobar les millors solucions pos-
sibles per a cada cas particular.

Número 20, setembre 2000
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F E S T A M A J O R P E R A T O T H O M

Quatre dies de Festa Major, moltes novetats i
nous espais van donar al cartell d'enguany un
toc que atreia a tothom, petits i grans.
Per començar, la nit més jove, la del dijous,
amb un concert amb els joves poblatans, CDF
i els aneuencs, Alè d'egua. A pertir d'aquí es
secceïren la resta de balls nocturns i de tarda,
fins el diumenge quan el ball de nit tanca els
actes de la festa major.
Les principals novetats foren la recuperació del
concurs de balcons guarnits, el concurs de bit-
lles al camp de futbol, el vermut i el cafè con-
cert al pati de les escoles.
De les novetats la més exitosa fou per la 1a Gran
Trastada, la cursa més divertida fou seguida per
unes 500 persones en diferents punts des de la
baixada del carrer de la Verneda, la corba del
mirall i la recta final al fossar vell.
En total set "catxarros" van participar en la cur-
sa, on tots ells van posar la pròpia nota d'origi-
nalitat.
La trobada de puntaires i les activitats també
lluïren amb nom propi en una festa major de
la que en destacà també el nombrós públic que
seguí els diferents actes.
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El bombers de la Pobla també van celebrar una
nova edició de la seva festa al mes de juliol, que
com sempre tornà a ser multitudinària en els
diferents actes que el cos de bombers de la Pobla
va organitzar per donar a conèixer la seva tasca
a tots els ciutadans.
Entre les activitats en les que vam poder gaudir
en la passada edició ens trobem en primer lloc
amb el concurs de pintura per a nens i joves que
es feu el dissabte al matí i que tingué un cop
més un gran nombre de participants.
Posteriorment, a la tarda, es va tomar a celebrar
una nova edició de la festa de l'escuma que tomà
a fer les delícies de la mainada i dels no tant petits.

A la nit, i ja al parc de bombers, el conseller Xavier
Pomés va voler assistir també a aquesta edició
de la festa dels bombers i a més va aprofitar la
seva visita per conèixer l'estat actual de les obres
d'ampliació del parc, que aviat estaran acabades.
Aquestes obres ha suposat la construcció d'una
nova planta on s'hi situaran, entre d'altres serveis,
un gimnàs, una sala de material i una sala de
logística.
La festa va finalitzar, com és tradicional i després
del sopar, amb un lluït ball, que durà fins a ben
entrada la matinada, i que tornà a ser
multitudinari.

A LTR ES FESTES
La Pobla ha viscut al marge de la Festa Ma-
jor i la dels Bombers, altres festes.
En primer lloc ens troben amb la festa del
futbol, que tornà a ser una de les més con-
corregudes del més de juliol el que demos-
trà un cop més la bona salut del Club de Fut-
bol de la Pobla.
També hem de fer menció a les festes de
barri que durant aquest estiu s'han celebrat,
per una banda trobem la festa del Barri de
l'Estació i per l'altra la del barri del Raval,
on els veïns dels carrers i els poblatans en
general van poder celebrar les seves pròpi-
es celebracions en un ambient distès i on hi
va haver els tradicionals sopars i balls de

barri.
Cal destacar també la festa organitzada el
dia 25 d'agost pels veïns de les Cases del
Pont, que amb un sopar multitudinari i un
ball de fi de festa, van conmemorar
l'entrega de les claus dels habitatges ara
fa 50 anys.
Finalment també volem fer menció a la festa
de Sant Joan de Vinyafrescal, que tampoc s'ha
quedat al marge d'aquest ambient festiu i que
el primer cap de setmana de setembre va tor-
nar a vestir els seus carrers per l'ocasió, que
en aquesta edició a més de les sessions de
ball comptà amb un Full Monty dels més ago-
sarats.ONMLKJIHGFEDCBA
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Amb un escenari diferent a l'habitual, i fora de
les festes de Nadal, el passat dissabte 29 de juli-
ol i en una sessió única, va saltar a l'escenari l'Es-
cala Hi-Fi 2000.
Més de 20 grups amb un sabor força caribeny, i
amb els millors artistes del moment van fer gau-
dir a les prop de 500 persones que van assistir
d'una bona nit a la fresca al poliesportiu.
Des del Ricky Martin, Raúl, Carlos Vives, la
Marcela Moreno, o el Chayan fins a la Orques-
tra Vella Dixiland, o el Pancho Céspedes, amb

una combinació de ritmes i de coreografies.
L'edició d'enguany, organitzada novament pel
Grup Escènic Lo Tamarro de la Pobla, i amb la
c o l- la b o r a c íó dels Escoltes de la Pobla de Segur,
va començar amb el Mambo n? 5, acàrrec dels
més petits, per arribar a la mitja part amb un no
menys espectacular i atrevit Full Monty, que tam-
bé va servir per posar el punt i final a més de
dues hores de música i ball.

E L S P O B L A T A N S G A U D E IX E N D E L A P R IM E R A E D IC iÓ
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En el cap de setmana més cultural, el primer
de juliol, el teatre va compartir espai amb el
Tradicionarius i els Raiers. En aquesta ocasió
per viure la seva primera edició de la Fira de
Teatre al carrer organitzada pel Grup Cultural
Pal de Paller.
Diferents espais com el fossar vell i el
Vernadot es van convertir en un improvisat i
al mateix temps agradable pati de butaques.
A la fira del teatre al carrer hi van participar
els grups de, Tremp, la Pobla de Mafumet i el
Pont de Suert, que van compartir escenari amb
els amfitrions en l'última obra del cap de set-
mana, "Criatures".
Pel que fa al Tradicionàrius va tornar a omplir

~ - I . - " ~ " " " "

diferents racons de la nostra localitat amb els
sons de les músiques tradicionals que van fer
gaudir a tots els assistents d'una estona agra-
dable, que els ajudà a passar les primeres ca-
lors de l'estiu.ONMLKJIHGFEDCBA
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El conseller del DARp,Josep Grau,va ser una
altra de les autoritats que va visitar la comarca
durant l'estiu. En aquesta visita al Pallars, Josep
Grau va voler atansar-se a l'Ajuntament per
desprès visitar les instal-lacions de Copirineu.
Durant aquesta visita el conseller va parlar de
l'actual situació d'aquesta empresa, que ja ha
superat pràcticament la seva crisi i es troba en
fase d'expansió, i desprès de reunir-se amb els
responsables de l'empresa va manifestar que
el seu departament continuarà donant-li el
suport que sigui necessari.

El programa de TV2,Catalunya Avui,va eme-
tre uns dels seus espais des de la Pobla el pas-
sat dia 5 de juliol.
Aquesta emissió feta en directe, va permetre,
a tots els que van voler, veure com es fa un
programa de televisió en directe, i conèixer
una mica aquest interessant món.
D'altra banda l'emissió va suposar que el nos-
tre poble es donés a conèixer una mica més
arreu de Catalunya, donat que es va parlar de
la nostra gastronomia, els llocs d'interès, les
rutes turístiques, etc.

Conveni per construir nous habitatges soci-
als. El sindicat UGT i l'Ajuntament van proce-
dir durant aquest estiu a la signatura d'un con-
veni de col-laboració que ha de permetre la
construcció de nous habitatges socials a la
zona de l'Àrea Vacacional.
Amb aquests nous habitatges, 36 en total,
l'Ajuntament pretén, a més de facilitar l'accés
a l'habitatge a totes les persones de la pobla-
ció, continuar amb la seva política de poten-
ciació i expansió de l'Àrea Vacacional, com a
motor de la Pobla.ONMLKJIHGFEDCBA
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Els membres de laQ u in ta de 1945 es van
retrobar a la Pobla.Un total de 55 soldat de
la quinta de 1945 a Catalunya es van retrobar,
en aquesta ocasió a la nostra localitat, entre
els passats dies 17 i 19 de juny.
Durant aquets dies els antics soldats a més de
recordar antigues histories de la "mili" van vi-
sitar l'Ajuntament, el Molí de l'Oli, la Fira
Promopallars, Claverol i altres indrets com la
Vall Fosca o la zona de Tavascan.
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